
پروین  مشارکتی  پروژه  افتتاح  مراسم  در  شیراز  شهردار   
شهرداری  به  که  زمانی   قبل  سال  هفت  گفت:   اعتصامی،  
شیراز آمدم  حرف از رقم های میلیاردی و ساخت و سازهای 
500 متری می شد و برای طراحی، ساخت و محل تامین اعتبار 

عزا می گرفتند.
فطرت  پاک  علیرضا  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
را  و خودمان  شدیم  شهرداری  وارد  زمانی که  داشت:   ابراز 
با سایر کلان شهرها مقایسه کردیم  دیدیم  در بحث تئوری 
پیشرفت های خوب بوده  و در بخش اجرا و عمل خیلی توان 

و وقت نگذاشته شده بود.
مشارکت  اوراق  پروژه   هشت  این  اینکه  به  اشاره  با  وی   
مربوط به سال 90 و با اعتبار 145 میلیارد تومان اوراق فروخته 
وارد  دیگر  های  استان  از  پول  بیشترین  افزود:   است،  شده 
این شهر شده بود و با تأمین زمین این هشت پروژه وارد فاز 
دریافت  را  مشارکت  اوراق  اجازه  بانک  تأیید  با  و  طراحی  

کردیم.
اجرای  از  شهرداری  هدف  اینکه  بیان  با  شیراز  شهردار 
پروژه های اوراق مشارکت کسب سود نیست، اظهار داشت:  
هدف اصلی شهرداری از اجرای پروژه های اوراق مشارکت 
مانند پروین اعتصامی، تبدیل کردن این مکان ها  به کانون 
توسعه این نقاط از شهر است هرچند که معتقدیم توسعه تنها 
منوط به ساخت و ساز نمی شود و باید ادارت و سایر خدمات 

نیز حضور داشته باشند. 

بودم  شهردار  که  سالی  هفت  طی  کرد:  عنوان  فطرت  پاک 
همیشه  شهرداری  در حال تلاطم بود و یک روز خوش را 
به تورم شدیدی برخورد  فعالیت   اول  ندیدم و  در سه سال 
شرایط   همین  در  اما  بود  کشو  کل  به  مربوط  که  کردیم، 
145میلیارد تومان اوراق مشارکت فروختیم  و قرار بود هشت 

پروژه به سرانجام برسد. 
 پاک فطرت با اشاره به اینکه پروژه پروین اعتصامی حدود 
10 هزار متر مربع است،  ابراز داشت: سایر پروژه های اوراق 

مشارکت شهرداری بالای 40 هزار متر مساحت دارد. 
های  پروژه  در  شهرداری  هدف  کرد:  عنوان  شهردارشیراز 
اوراق مشارکت ازجمله حضرتی، تأمین پارکینگ مورد نیاز 
موفق  حدوی  تا  که  بوده  )ع(  شاهچراغ  مطهر  حرم  اطراف 

عمل شده است.  
اوراق  سود  و  اصل  پرداخت  با  کرد:  تأکید  شیراز  شهردار 
اکنون تمام پروژه های سال 90 اوراق شهرداری متعلق به این 

نهاد است که با تکمیل به فروش می رسند. 
شیراز  شهری  قطار  دوم  خط  اگر  داشت:  بیان  فطرت  پاک 
با توان  دو تا سه برابر خط یک بوده، بدون اینکه ریالی از 
از 50  بیش  به شهرداری پیش می رود و  کمک های دولتی 
درصد عملیات  تونل ها را شهرداری انجام داده است و تأمین 
از محل  پروژه های سرمایه گذاری است و  مالی آن  منابع 
بارها گفته ام ما امروز اگر یک ریال از مردم دریافت می کنیم 
اول آن یک ریال را با سرمایه گذاری تبدیل به 10 ریال کنیم.
او تأکید کرد: شهرداری دیگر زمین خام به کسی نمی فروشد 
چراکه در ابتدا آن زمین را  تبدیل به ارزش افزوده می کنیم 
و ملک ساخته شده را می فروشیم و اگر بخواهیم شهرداری را  
با  درآمد حاصل از پرداخت عوارض  اداره کنیم  به جرات 
می گویم از توان پرداخت حقوق کارکنان هم نمی توان برآمد.  
خاص   جسارت  شهرها  در  مدیریت  امروز  اینکه  بیان  با  او 
ابراز داشت: یکی از نمایندگان  و گذاشتن آبرو می خواهد، 
و  بود   آگاه  شهر  عمرانی  مسائل  به  حدودی  تا  که  شیراز 
مانند خیلی ها که بیشتر اسمشان تا خودشان بزرگ شده باشند 
روزی در شورای شهر گفت که شیراز شهر سوخته است  و 

هنوز  پروژه های اوراق مشارکت تمام نشده است. 

پاک فطرت بیان داشت:  زمانی که از او پرسیدم کدام پروژه 
گفت پروژه دوستان در حالی که از 145  میلیارد تومان اوراق 

فروخته شده تنها یک پروژه دوستان بود.  
به  فقط  شهرداری  در  که  افرادی  متأسفانه  داشت:  ابراز  او   
دنبال شطینت هستند و با دادن اطلاعات غلط به این نماینده او 
را  گمراه کرده بودند وگرنه همان پروژه 190 میلیارد تومان 
مشتری داشت که در نهایت به قیمت 196 میلیارد تومان به 

بانک شهر فروخته شد.
پاک فطرت عنوان کرد: پول فروش همین پروژه را در خط 
یک و دو قطار شهری هزینه کردیم چرا که معتقدم هر چقدر 

در مترو هزینه کنیم  سرمایه پایدار است.
 او با اشاره  به ساخت 40 پل و تقاطع  و انتقادهای مطرح شده 
مبنی بر اینکه شهرداری تنها پل ساخته است گفت: بر ساخت 
این پل  افتخار می کنم  چرا که یکی پس از دیگری از نظر 
زیرگذر  مانند  است   تر  بزرگ  و  زیباتر   حجم  و  معماری 
گلستان  که 2 کیلومتر طول دارد در حالی  که پروژه قبلی 
آن  مثل دلگشا هزار متر طول داشت اما زیر گذر گلستان با 
2 کیلومتر  طول داری شش پل است که اعتبار آن از  محل 

سرمایه گذاری های شهرداری تأمین شده است.
پاک فطرت عنوان کرد: زمانی که  خواستم مجموعه شهرداری 
را تحویل بدهم حدود 3 هزار میلیارد تومان حداقل ملک ساخته 
شده  برای شهر بجا گذاشته ام در حالی که زمانی که شهردار 

شدم  هیچ سرمایه ای این چنینی در شهرداری وجود نداشت.
شهردار شیرازعنوان کرد: مدیریت کردن با پشت میزنشینی  
و از ساعت 8 صبح تا یک بعد ازظهر و هفته ای سه روز تهران 
این در گذشته وجود  بودن صورت نمی گیرد هر چند که  
داشت  اما امیدواریم  دیگر مدیریت شهری مانند این در شهر 
به هدر بدهیم   شیراز تکرار نشود چرا که اگر یک روز  را 
از نظر پیشرفت نسبت به شهرهای همسایه عقب می افتیم و 

آنها جلو می زنند.
دادند که شهرداری   می  افرادی گزارش  افزود:  فطرت  پاک 
بار   است وهر  نکرده  رعایت  را  اصول   سازها  و  در ساخت 
نیست   نوشته شده درست   دادیم چیزی که  باید توضیح می 
در حالی که توسط بهترین پیمانکاران و پرنسل شهرداری با 

زحمت به نتبیجه رسیده است.
پاک فطرت عنوان کرد: مدیریت شهری کاری کرده است 
را  سود  پیمانکاران  و  شود  پروژه ها  وارد  سرمایه   تمام  که 
دوباره وارد پروژه ها کردند  به طوری که از محل احداث 
پروژه های عمرانی سال 90 حدود 1700 پارکینگ سرپوشیده 
ایجاد و اکثر پروژه ها را ساخته ایم که مردم امیدوار بشوند و 

احساس غرور از زندگی در محلات خود داشته باشند. 
شهردار شیراز ابراز داشت: پروژه هایی مثل پروین اعتصامی 
می تواند شروعی بر توسعه این نقاط از شهر باشد و شهرسازی 
استفاده  ها  فرصت  و  پتانسیل  از  که  همین  یعنی  هوشمندانه 
اینکار در  الآن  توسعه دهیم و  را  نقاط مختلف شهر  و  کنیم 

حال انجام است.
شهردار شیراز با تشکر از 21 عضو شورای شهر گفت: اگر 
است  بودجه  دومین  تهران  از  بعد  شهرداری  بودجه  امروز 
حاصل تلاش حوزه اقتصادی شهرداری و 21 عضو شورا است.
تمام خبرنگارها که  از  انتظار دارم  پاک فطرت عنوان کرد: 
را  شهرداری  مجموعه  که  روزی  و  کنند  رصد  را  ها  پروژه 
ثبت  جایی  یک  ام  ساخته  که  املاکی  و  داد  خواهم  تحول 
خواهم کرد و 100پروژه عمرانی با پیشرفت فیزیکی  بیش از 
50 درصد را ثبت می کنیم تا خبرنگاران زمان افتتاح آن را از 

مدیران جدید جویا شوند. 
پاک فطرت تأکید کرد:  مسائل سخت افزاری و نرم افزاری 
کار  برای  شهرداری  در  نباید   و  کنند   پیشرفت  باهم  باید 
نکردن بهانه آورد  چرا که شهرداری جای تفریح و استراحت 
نیست و باید اعضای شورای شهر حتی در خواب هم به فکر 
سایر کلان  از  پیشرفت  مسیر  در  تا  باشند  مردم  مشکل  حل 

شهرها عقب نمایم.
مثل  شهری  مدیریت  معتقدم  کرد:  عنوان  شهردارشیراز   
شهردار  به  بعد  و  بدود  سال  چهار  باید  که  است   دونده ای 

دیگر بدهد.
محمدحسن اسدی معاون اقتصادی و امور مالی شهردار شیراز 
ابزارهای  از  یکی  مشارکت  اوراق  انتشار  و  فروش   گفت: 
عمرانی،  های  پروژه  هزینه   تأمین  برای  مالی  تأمین  جدید 
اقتصادی و سرمایه گذاری در تمام دنیا است و کشور ما نیز 

در چند سال اخیر از آن بهره می برد.
وی ادامه داد: شهرداری شیراز تاکنون در چهار مرحله اقدام 
به انتشار اوراق مشارکت کرده است که اولین اوراق در سال 

90 منتشر شد.
اسدی ادامه داد: این پروژه یکی از پروژه های اوراق مشارکت 
سال 90 است که اوراق آن در اواخر این سال منتشر و در سال 
94 به طور کامل تسویه شد و از یک سال پیش اقدام به فروش 

واحدهای آن کرده ایم.
وی ادامه داد: رویکرد شهرداری شیراز در ساخت و ساز شهر 
شیراز همه جانبه است ونگاهش صرفاً عمرانی  نیست و این 

را در اجرای پروژه های مختلف در شهر ثابت کرده است.
اسدی افزود: امروز پنج پروژه از محل فروش اوراق مشارکت  
میلیارد   300 آنها  ارزش  که  رسید  برداری  بهره  به  همزمان 

تومان  است.
اوراق  این  طریق  از  پروژه  هشت  ساخت  شد:  یادآور  وی 
برنامه ریزی شده که سه پروژه آن قبلًا به بهره برداری رسیده 
است که تقریباً 255 هزار متر مربع مساحت دارد و 2 هزار 

و550 پارکنیگ در آن در نظر گرفته شده است.
وی با اشاره به حجم عظیم افتتاح پروژه های شهرداری شیراز 
و  سازمان  این  تلاش  حاصل  ها  پروژه  این  گفت:   تاکنون 
و  است  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  با  همدلی  و  همکاری 

خروجی کار نتایج مثبت و قابل قبولی را نشان می دهد.
وی ادامه داد: اگر امروز از شهرداری شیراز به عنوان یک نهاد 
متمول یاد می شود و بودجه آن بعد از تهران در رتبه دوم قرار 
می گیرد و همچنین وابستگی اش به پروانه ساختمان، فروش 
حاصل  آن   از  بخشی  است،   رسیده  درصد   30 به  عوارض 
فروش اوراق مشارکت و اجرای پروژه های مشترک با بخش 

خصوصی است.
اوراق  محل  از  پروژه   25 حاضر  حال  در  داد:  ادامه  وی 
مشارکت منابع مالی اش تأمین شده است که 70 درصد آنها 

در نقاط کم برخوردار شهر شیراز قرار دارد.
وی ادامه داد: فروش اوراق مشـارکت سـبب شـد در شـیراز 
بتوانیـم 800 هـزار مترمربـع پـروژه اجـرا کنیـم  و 7 هزار 
واحـد پارکنیگ در شـهر بسـازیم که کار کوچکی نیسـت.

مدیرعامل سازمان آتش نشانی کازرون گفت: با خرید 
سازمان  امکانات  جدید،  تجهیزات  به روزرسانی  و 
آتش نشانی کازرون به سطح مرکز فارس رسیده و در 

زمره سرآمدان این استان قرار گرفته است.
و  آتش نشانی  سازمان  عمومی  روابط  گزارش  به 
ایمنی شهرداری کازرون، مهدی صادق زاده  خدمات 
سازمان  شکوفایی  سال  را   96 سال  اینکه  بیان  با 
آتش نشانی کازرون طرح ریزی کرده ایم، گفت: یکی 
از اولویت های ما در سال جاری، تجهیز و به روزرسانی 
با  زمینه  همین  در  که  بوده  آتش نشانی  ایستگاه های 
تومان  میلیون   800 و  میلیارد  یک  بر  بالغ  اعتباری 

اقدامات بسیار چشمگیری انجام گرفته است.
 ،)fireman(  وی خرید لباس مخصوص آتش نشانی
ضدبرق،  دستکش  ضدحریق،  دستکش  ایمنی،  کلاه 
چکمه ایمنی را به تعداد آتش نشانان و نیز تجهیزاتی 

تجهیزات  این  جمله  از  را   ... و  مثبت  فشار  فن  سرنازل،  مانند 
برشمرد و تصریح کرد: با خرید این تجهیزات به جرأت می توان 
آتش نشانی  سطح  به  آتش نشانان  تجهیزات  و  امکانات  گفت 
شیراز رسیده و در بین سایر شهرستان های استان فارس سرآمد 

است.
روز  چند  در  همچنین  کرد:  خاطرنشان  همچنین  مسئول  این 
گذشته، یک دستگاه خودروی پیکاپ ریچ نیز جهت فرماندهی 
عملیات خریداری و به ناوگان موتوری سازمان اضافه کرده ایم.

* اسنوکر و زمین جهت احداث ایستگاه های جدید، مهم ترین 
نیازمندی های آتش نشانی کازرون

شهرداری  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  مدیرعامل 
کازرون فعالیت های انجام شده را چشمگیر توصیف کرد اما در 
عین حال لزوم توجه به کمبودهای موجود را نیز یادآور شد و 
افزود: یکی از مهمترین اولویت سازمان در حال حاضر تأمین 
ایستگاه های جدید آتش نشانی است که  زمین برای کلنگ زنی 
مسئولان  و  خیّرین  مساعدت  و  همیاری  نیازمند  زمینه  این  در 

محترم هستیم.
وی بـا بیان اینکـه با توجه 
بلندمرتبه سـازی های  بـه 
اخیـر در سـطح شـهر، در 
حریـق  بـروز  صـورت 
بـا  فوقانـی  طبقـات  در 
تجهیـزات فعلی مشـکلات 
فراوانـی خواهیـم داشـت، 
دیگـر  کـرد:  تصریـح 
سـازمان  مهـم  اولویـت 
در حـال حاضـر اسـنوکر 
اسـت  نردبـان(  )خـودرو 
بـروز  شـرایط  در  کـه 
ارتفاعـات  در  حریـق 
تأثیـر بسـزایی در کنترل 
و خامـوش کـردن آتـش 

داشـت. خواهـد 
خودروی  یک  خرید 
بود  موردی  دیگر  سنگین 
آن  روی  صادق زاده  که 

مهیا  شرایط  که  صورتی  در  گفت:  و  کرد  تأکید 
به  را  سنگین  خودروی  یک  تا  داریم  تلاش  باشد، 
حال  در  ولی  کنیم  اضافه  خود  عملیاتی  مجموعه 

حاضر با مشکل کمبود اعتبارات مواجه هستیم.
جوان سازی  ایستگاه ها،  بازسازی  و  تجهیز   *

نیروهای عملیاتی
مدیرعامل سازمان آتش نشانی کازرون همچنین در 
یادآور  گذشته  سال  در  شده  انجام  اقدامات  تشریح 
آتش نشانی،  ایستگاه  دو  هر  نیز  گذشته  سال  شد: 
ساختمان اداری، خوابگاه پرسنل شیفت و مهمانسرا 

بازسازی و با امکانات به روز تجهیز شد.
اشاره به کاهش میانگین سنی پرسنل  با  صادق زاده 
عملیاتی با اضافه کردن 10 نیروی جوان به مجموعه 
سنی  میانگین  کاهش  کرد:  خاطرنشان  سازمان 
نیز  برای پرسنل شیفت و  تهیه غذای گرم  پرسنل، 
تغییر شیفت عملیاتی از 24 ساعت شیفت 24 ساعت استراحت به 
24 ساعت شیفت 48 ساعت استراحت نقش بسزایی در افزایش 

توان عملیاتی و شادابی پرسنل داشته است.
* سمینار آموزشی »ایمنی در خانه« برگزار می شود

برگزاری  از  همچنین  کازرون  آتش نشانی  سازمان  مدیرعامل 
و  داد  خبر  ماه  مرداد   29 تاریخ  در  خانه«  در  »ایمنی  سمینار 
افزود: این سمینار آموزشی ویژه بانوان و با هدف اشاعه فرهنگ 
و آموزش های ایمنی برای بانوان و خانه داران است که یکشنبه 
اجتماعات شهرداری برگزار  از ساعت 18در محل سالن  آینده 

خواهد شد.
* افزایش فعالیت های فرهنگی ورزشی در سال گذشته

سـازمان  والیبـال  و  فوتسـال  تیـم  راه انـدازی  او،  گفتـه  بـه 
آتش نشـانی و برگـزاری دوره ورزشـی عملیاتـی به مناسـبت 
ورزشـی  فعالیت هـای  مهمتریـن  جملـه  از  مـاه  مهـر  هفتـم 

سـازمان بـوده اسـت.
به  پیش  از  بیش  توجه  کازرون  آتش نشانی  سازمان  مدیرعامل 
حوزه فرهنگ و آموزش شهروندی را جمله دیگر فعالیت های 
سازمان عنوان کرد و گفت: چاپ 15000 بروشور به مناسبت 
فرهنگی  بنرهای  نصب  و  تهیه  نوروز،  عید  و  چهارشنبه سوری 
و آموزشی، تهیه و نشر مطالب آموزشی و فرهنگی و افزایش 

فعالیت ها و تعاملات فرهنگی اهم موارد این حوزه بوده است.
اجـرای نزدیک بـه 900 عملیـات، برگزاری مرتـب مانورهای 
اطفـای حریـق و ایمنـی بـه صـورت چنـد مرتبـه در مـاه، 
برگـزاری مرتـب جلسـات هماهنگـی بـا پرسـنل سـازمان و 
دریافـت نزدیـک بـه 40 لـوح تقدیـر از مقامـات اسـتانی و 
شهرسـتانی از جملـه دیگـر مـوارد مورد اشـاره صـادق زاده از 

سـال گذشـته تـا کنـون بود.

خطیب جمعه کازرون با اشاره به  بحث  جدا 
شدن دو بخش چنار شاهیجان و کوهمره نودان  
این  شدن  شهرستان  و  کازرون  شهرستان  از  
بخش ها  گفت: مسئولان پذیرای منتقدان خود 

باشند و زود عصبانی نشوند.
محمد  حجت الاسلام  ما  خبرنگار  گزارش  به 
به  خود  سخنان  دیگر  بخش  در  خرسند  
با  طرح  رابطه  در  مردم کازرون  اخیر  تجمع 
جدایی برخی مناطق این شهرستان افزود: چرا 
برخی  نیست،  دولت  برنامه  جزو  که  چیزی 
مسئولان توقع در مردم ایجاد می کنند و باعث 
اختلاف افکنی می شوند و به فرعیات می چسبند.
و  جدایی  آیا  که  پرسش  این  طرح  با  وی 
اولویت  امروزه  مناطق  میان  اختلاف افکنی 
این  به جای  چرا  گفت:  است؟  مسئولان  اول 
تفرقه افکنی کمی به اقتصاد مقاومتی و اشتغال 

مردم فکری نمی شود؟
برخی  داشت:  بیان  کازرون  امام جمعه 
روستاهای بخش جره و بالاده این شهرستان از 
نبود آب شرب و تغذیه مناسب در رنج هستند 
و مسئولان باید به جای پرداختن به فرعیات به 

داد این روستاها برسند.
خرسند از مردم شهرستان کازرون درخواست 
کرد مراقب وحدت و اخوت و انسجام جامعه 

باشند و با تفرقه افکنان همراه نشوند.
تفرقه،  بوی  که  هرجایی  در  گفت:  وی 
روستایی  و  شهری  مسائل  منطقه گرایی، 
مشاهده شود مردم بدانند و هوشیار باشند که 
در آنجا دشمن نفوذ کرده تا میان مردم فاصله 

و تفرقه ایجاد شود.
در  اینکه  بابیان  کازرون  نمازجمعه  خطیب 
انداخت  راه  غیرقانونی  تجمع  نباید  کاری  هر 
و نسبت به جایگاه قانونی افراد حرمت شکنی 
و شعار داد گفت: چنانچه اعتراضی هست باید 
قانونی باشد و شعارهای تفرقه افکنانه نباید سر 

داده شود.
خواست  شهرستان  این  مسئولان  از  خرسند 
سعه صدر داشته باشند و پذیرای منتقدان خود 
باشند و زود عصبانی نشوند و چنانچه نامه و یا 
طوماری از طرف مردم نوشته می شود برخورد 

تند نشود.
و  خبری  سایت های  رسانه ها،  برخی  از  وی 
فضاهای مجازی این شهرستان که با بی تقوایی 
نشر  آن  منبع  به  مراجعه  بدون  را  مطلبی  هر 
قابل  چیزی  هر  و گفت:  انتقاد کرد  می دهند 
انتشار نیست، این گونه اعمال به ترویج فحشا و 

اختلاف انگیزی کمک می کند.
امام جمعه کازرون در پایان از مردم و رسانه های 
این شهرستان خواست حرمت جایگاه مسئولان 
را رعایت کنند و مسئله جدایی بخشی از این 
شهرستان را به قانون و کارشناسان بسپارند و 

تجمع غیرقانونی به راه نیندازند.
قانونی  مجاری  اگر  قائمیه:  جمعه  امام 
شود،  شهرستان  باید  جا  این  دادند  تشخیص 

شهرستان می شود 
در  گفت:  جمعه  خطبه  در  قائمیه  جمعه  امام 
یعنی  است؛  فصل الخطاب  قانون  ما  کشور 
بحث  و  می زند  قانون  را  آخر  و  اول  حرف 
مجاری  از  کوهمره  و  قائمیه  شدن  شهرستان 
مجاری  اگر  و  است  شده  پیگیری  قانونی 
شهرستان  باید  جا  این  دادند  تشخیص  قانونی 
شود، شهرستان می شود و کسی حق اعتراض 
برادران  کنار  در  ما  و  ندارد  سنگ اندازی  و 
زندگی  همجوار  شهرستان های  در  عزیزمان 

می کنیم.
وی در ادامه افزود: اگر قانون صلاح و مصلحت 
شهرستان شدن را فعلًا نبیند ما همچون گذشته 
هستیم  کازرون  شهرستان  بخش های  از  یکی 
برابری  برادری،  با وحدت،  آرام  و در فضای 
متدین دیار  و همدلی در کنار مردم مؤمن و 

سلمان فارسی زندگی می کنیم. 
حجت الاسلام انصاری با تأکید بر آنکه باز هم 
تکرار می کنم در نظام ما قانون حاکم است و 
همه مردم باید خود را با قانون تنظیم کنند نه 
فرض  بر  کرد:  خاطرنشان  خود،  با  را  قانون 
به  بخش  دو  ارتقای  بر  مبنی  دولت  تشخیص 
شهرستان باز هم محدوده پیش بینی شده شامل 
امامزاده سیدحسین و مجموعه بیشابور نیست و 
مردم و نماینده مردم در مجلس چشم طمع به 
محدوده مورد نظر مردم شریف کازرون ندارند 
و به حساسیت ها در تقسیمات کشوری احترام 

می گذارند.
وی متذکر شـد: بـه مردم عزیـز و ولایتمدار 
مجلـس  در  شـما  وکیـل  می شـوم  یـادآور 
شـورای اسـلامی جهـت ارتقـای بخـش بـه 
بـا  کـرده؛  شـبانه روزی  تـلاش  شهرسـتان 
تجمع هـای  دیگـران،  بـه  توهیـن  هرگونـه 
غیرقانونـی و تهدیـد بـه بسـتن راه جنـوب 
کشـور زحمات نماینده عزیـز را نقش برآب 
نکنیـد؛ چراکـه هرگونـه ناامنـی و تشـنج و 
را  جوسـازی سیسـتم تصمیم گیـری کشـور 

مختـل و معطـل می کنـد.

با حضور شهردار واعضای شورای اسلامی شهر شیراز؛

 5 پروژه اوراق مشارکتی شهرداری به بهره برداری رسید
شهردارشیراز:پیشازمندرشهرداریبرایتأمیناعتبارعزامیگرفتند

 واکنش دو امام  جمعه به طرح تقسیم
 شهرستان کازرون

امامجمعهکازرون:مردممسئلهجداییبخشیازاین
شهرستانرابهقانونوکارشناسانبسپارند

 مدیرعامل سازمان آتش نشانی کازرون:

آتش نشانی کازرون در زمره سرآمدان فارس قرار گرفته است
اسنوکروزمینبرایساختایستگاهآتشنشانیمهمتریننیازمندیهایفعلیاینسازماناست

»سنگ قبر بابات چند؟« در شیراز فیلمبرداری می شود
فیلم »سنگ قبر بابات چند؟« به کارگردانی علی مشهدی پس از اخذ مجوز هم اکنون در مرحله انتخاب بازیگر است. 

به گزارش خبرنگار مهر، این فیلم ویدیویی که در شیراز تصویربرداری خواهد شد، به تهیه کنندگی مشترک علی مشهدی و نویسنده نسرین 
رضایی و مدیر پروژه رضا رحمانیان پس از اخذ مجوز هم اکنون در مرحله انتخاب بازیگر است.

در خلاصه این فیلم آمده: »پس از فوت پدر منوچهر، وی درگیر و دار و تدارک مراسمی برای پدر خود می باشد«.
از عوامل اصلی این فیلم می توان از مدیر تولید وانتخاب بازیگر)محمد رضا دهقانی(، جانشین تولید )اهورا خورشیدی(، دستیار کارگردان

) میلاد نوروزی(، تصویربردار)حمید داس دار(، صدا بردار)ابوالفضل مشهدی( و روابط عمومی)میلاددهقانی(، نام برد.
کارگردان فیلم ویدئویی »سنگ قبر بابات چند؟« در گفت و گو با خبرنگار مهر با اعلام اینکه تصویربرداری این فیلم اواسط شهریور ماه در 

شهر شیراز انجام می شود، گفت: همانطور که از عنوان این کار مشخص است؛ فیلم در ژانر طنز اجتماعی قرار می گیرد.
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